
Každodenní e-mailová dávka vtipu a moudrosti. 

První dojmy

Europoslanec Jan Zahradil v sobotu večer varoval delegáty 
kongresu ODS, že bude velmi záležet na titulcích v pondělních 

médiích – jak řekl, „nikdy nedostaneš druhou šanci udělat 
první dojem“. Jeho názor se potvrdil: Dnešní titulky překypují 
pozitivními prvními dojmy z nové ODS. Noviny píší o „revo-
luci“, provedené Petrem Nečasem, a o tom, že „kmotři“ (zej-
ména ti pražští) odešli s prázdnou. Je teď na Nečasovi, aby 

prokázal, že loutky ovládané rodinou „zlých kmotrů“ nebyly 
ve vedení ODS pouze vystřídány jinými loutkami, které ovlá-
dá rodina „hodných kmotrů“. Během dlouhých debat na kon-
gresu například podle našich informací nepadlo ani slovo o 
ČEZu, který mnozí považují za skutečného „majitele“ české 

vlády. Může se nová ODS vůbec obejít bez jeho „sponzo-
ringu“? Dočká se tento vztah pod Nečasem narovnání, nebo 

nový předseda ODS využije místopředsedy Alexandra Vondru 
a Pavla Drobila jako prostředníky (když není po ruce Mirek 
Topolánek)? V tomto ohledu Nečas příliš času na vytvoření 

„prvního dojmu“ mít nebude.
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